
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 944
Formålet med L 31 om skrotning af biler var at skabe balance i ordningens
indtægter og udgifter. Forventningen var, at der med udgangen af 2017 vil
være balance i ordningen, og at det ville blive evalueret, om det gav anledning
til at justere ordningens indtægter eller udgifter. Vil ministeren oplyse, hvordan
udviklingen har været i antallet at skrottede biler, og om vi i dag er tættere på
en balance i den selvfinansierede ordning mellem indtægter fra miljøafgift og
udgifter til skrotningsgodtgørelser? Forventer ministeren, at det er nødvendigt
at justere i afgift eller godtgørelse på baggrund af udviklingen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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